
Protokół nr XI.2019  

posiedzenia Rady Gminy Błędów  

odbytego w dniu 17 lipca 2019 roku 

 

Obrady rozpoczęto 17 lipca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:52 tego samego 

dnia.  

Posiedzenie odbywało się w budynku Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

Powitał Radnych, Wójta,  oraz wszystkich przybyłych na posiedzenie Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy słowami: ”Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie” otworzył 

posiedzenie Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności (obecnych 11 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych) 

stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że projekty uchwał były 

przedmiotem opinii Komisji Finansowej. 

 

a) zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Błędów na 2019 rok, 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

http://www.bledow.pl/


Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

 

b) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033, 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2019-2033,.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na przebudowę dróg 

powiatowych, 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na przebudowę dróg powiatowych,.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

d) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na sesję. 

Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

 

Głosowano w sprawie: 
zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu,.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

e) udzielenia pomocy finansowej powiatowi grójeckiemu na organizację dożynek 

powiatowych, 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej powiatowi grójeckiemu na organizację dożynek powiatowych,.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

f) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Błędów. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że w związku z błędem pisarskim należy  

poprawić datę w § 12 ust. 2 pkt. c zamiast od 1 marca zapisać od 1 kwietnia. 

Radny Dariusz Rybak zapytał się, czy został ogłoszony przetarg? czy został wyłoniony 

przewoźnik? 

Na etapie tworzenia regulaminu nikt z nami nie rozmawiał. Odpady powinny być odbierane 

raz w miesiącu. Baterie, akumulatory maja być zbierane w szkołach, będziemy musieli 

zakupić na te odpady specjalne pojemniki. Kolejne koszty, które pogrążą odbiór śmieci. 

Wystąpiliśmy z NATURY aby było taniej. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że możemy a nie musimy. Przetarg się nie odbędzie. 

Później będziemy mogli przeprowadzić zmiany. PSZOK rozwiąże nam wiele problemów. 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że mamy ogłoszony przetarg pod ten regulamin. 

Wykonawca nie zmieni swoich wyliczeń i kalkulacji i nie zmieni stawki. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że co mieszkańcy zrobią ze śmieciami większych 

skupisk. System się przyjął. Trzeba zrobić sondę. 

Radna Aneta Wróblewska  powiedziała, że przy niektórych posesjach stoją po 3 worki ze 

śmieciami. Takiej sytuacji sobie nie wyobraża. 

Radny Zbigniew Koziński powiedział, że zbliża się sezon z pracownikami sezonowymi i 

utopimy się w śmieciach. 

odbiór odpadów komunalnych 2 razy w miesiącu uważa za standard. Możemy wystąpić do 

SANEPID o kolejna opinie. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że w specyfikacji zamówienia do dnia przetargu można 

robić poprawki. mamy Mało czasu, nie wiadomo jak będzie przebiegał przetarg. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że czasu jest mało. Możemy jeszcze raz 

spotkać się z p. Pająk. 



 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Błędów.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (1) 

Dariusz Rybak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Słowiński 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

3. Sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Rybak złożył pisemna interpelację dot. informacji ilości wywożonych 

odpadów z Gminy Błędów z okresu kilku lat. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapoznał Radę z interpelacją radnego.  

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz powiedziała, że udzieli odpowiedzi jeśli będzie miała w 

tej sprawie dokumentację. Dokumenty powyżej 5 lat mogą być zniszczone. 

Radny Dominik Górecki powiedział, że z Ośrodka Zdrowia w Błędowie odchodzi p. doktor 

Wojcieszczyk. Czy będzie nowy lekarz? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że są prowadzone rozmowy z lekarzem z Piaseczna. 

Kierownik SPZOZ Ada Piotrowska Nowocień prowadzi rozmowy i dochodzi do konsensusu. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy są możliwości pomocy finansowej  dla 

Stowarzyszenia w Lipiu na odpust? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że będą mieli użyczone namioty. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że prosili o pomoc finansową. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie mamy podstawy prawnej. Nie mają zgłoszonego 

stowarzyszenia. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy rozstrzygnięta jest sprawa wspólnoty 

wiejskiej w Golianach? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie podpisze porozumienia do czasu wyjaśnienia 

prawnych uregulowań. Stan prawny wyjaśniamy.  

Przewodniczący 

Rada Gminy Błędów 

Piotr Jakubczyk 

  

 
Przygotował(a): Hanna Jankowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


